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Beslutningsreferat for det ordinære afdelingsmøde 
i afd. 48 Lærkevej 32 - 60 
Tirsdag d. 8. september 2015 kl. 17.00 i 
Skovhuset, Fårvang 
 
 
Til stede var: 7 beboere 
Silkeborg Boligselskab: formand Bente Nielsen, hovedbestyrelsesmedlem Michael 
Engelbrecht, driftschef Camilla Arnsholt og økonomichef Charlotte Veng.   
______________________________________________________________________ 
 
Pkt. 1   Valg af dirigent: Bente Nielsen 
 
Pkt. 2   Valg af stemmeudvalg: Michael Engelbrecht og Camilla Arnsholt 
 
 Valg af referent: Charlotte Veng 
 
Pkt. 3   Fremlæggelse af beboerrepræsentanternes/afdelingsbestyrelsens beretning  
 for perioden siden sidste møde. 
 Erik Hedegaard fremlagde suppleret af Anette Rudolph en kort mundtlig 
 beretning. 
 Beretningen blev herefter godkendt. 
 
Pkt. 4   Godkendelse af afdelingens driftsbudget for perioden 01.01.2016 til  
 31.12.2016: 
 Charlotte Veng gennemgik og kommenterede afdelingens budget og svarede 
 på spørgsmål. 
 Budgettet blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 5   Nyt fra hovedbestyrelsen. 
 Bente Nielsen gennemgik ”Nyt fra hovedbestyrelsen”. Er vedlagt dette 
 referat. 
 
Pkt. 6   Der er indkommet følgende forslag: 
 Erik Hedegaard, Lærkevej 56: Samme højde på vore hække. 
 Det blev besluttet, at den udvendige hæk mod fællesarealet bliver klippet af 
 viceværten i samme højde.(ca. 1 meter). Hækkene mellem boligerne klippes 
 af den enkelte lejer, i den højde man bliver enige med naboen om, dog max. 
 180 cm. 
 
Pkt. 7  Valg af beboerrepræsentanter/afdelingsbestyrelse for 2 år. 
 
 Nuværende beboerrepræsentanter: 
 
 Erik Hedegaard, Lærkevej 56 
 Anette Nygaard Rudolph, Lærkevej 32……..……………genvalgt for 2 år 
 Jens Frederiksen, Lærkevej 50 



 
 Valg af suppleanter for 1 år. 
  

1. suppleant : Inge Marie Svendsen, Lærkevej 34 
2. suppleant:  Elna Pedersen, Lærkevej 42 

 
 
 
Pkt. 8   Eventuelt. 
 En god snak hvor der var spørgsmål til: 

- carporte, administrationen undersøger priser og der arbejdes videre med 
beboerrepræsentanterne. 

- Tilslutningsafgift til Hammel Fjernvarme, hvad er prisen? Administrationen 
har endnu ikke modtaget faktura,  så vi kan ikke oplyse pris. 

 
 
 
 
Bente Nielsen afrundede mødet og takkede for god ro og orden. 
 
 
 
 

 
 
_______________________________             ______________________________ 
Bente Nielsen, dirigent                                        Charlotte Veng, referent 
 


